

MINUTE OF PROCEEDINGS

TUESDAY, FEBRUARY 14, 1978
(3)

[Text]

The Standing Committee on Labour, Manpower and Immigration met this day at 3:41 o'clock p.m., the Chairman, Mr. Guay (*Lévis*) presiding.

Members of the Committee present: Mrs. Appolloni, Messrs. Caccia, Dinsdale, Dionne (*Kamouraska*), Fraser, Guay (*Lévis*), McRae, Oberle, Olivier, Orlikow and Skoreyko.

Other Members present: Messrs. Ritchie and Rodriguez.

Appearing: The Honourable John Munro, Minister of Labour.

Witnesses: From the Department of Labour: Mr. T. M. Eberlee, Deputy Minister; Mr. H. L. Laframboise, Assistant Deputy Minister, Research and Program Development and Mr. R. D. Clarke, Director, Conditions of Work Branch.

The Committee resumed consideration of Bill C-8, An Act to amend the Canada Labour Code.

On Clause 1

The Minister, with the witnesses, answered questions.

At 5:33 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

PROCÈS-VERBAL

LE MARDI 14 FÉVRIER 1978
(3)

[Traduction]

Le Comité permanent du travail, de la main-d'œuvre et de l'immigration se réunit aujourd'hui à 15 h 41 sous la présidence de M. Guay (*Lévis*) président.

Membres du Comité présents: M^{me} Appolloni, MM. Caccia, Dinsdale, Dionne (*Kamouraska*), Fraser, Guay (*Lévis*), McRae, Oberle, Olivier, Orlikow et Skoreyko.

Autres députés présents: MM. Ritchie et Rodriguez.

Comparaît: L'honorable John Munro, ministre du Travail.

Témoins: Du ministère du Travail: M. T. M. Eberlee, sous-ministre; M. H. L. Laframboise, sous-ministre adjoint, Recherche et élaboration des programmes et M. R. D. Clarke, directeur, Conditions de travail.

Le Comité reprend l'étude du bill C-8, Loi modifiant le Code canadien du travail.

Article 1.

Le ministre et les témoins répondent aux questions.

A 17 h 33, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité

Richard Prigent

Clerk of the Committee